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Interpelacia

w imieniu mieszkaltc6w wloctawka, zwracam sig z pro6ba o przeanalizowanie moiliwoici

zainstalowania w holu gl6wnym urzqdu Miasta we wtociawku defibrylatora AED, ktory w sltuacii

awaryjnej, zatrzymania akc.ii serca u osoby przebywa,iEcej w Urzqdzie, pom6gfby w niesieniu

pierwsze j pomocy przedmedycznej.

w urzqdzie Miasta we wlocfawku przy zielonym Rynku, ka,dego obslugiwanych jest wielu

mieszka6c6w, kt6rych stan zdrowia.jest r6iny. w programach Powszechnego dostqpu do defibrylac,i,

zwraca siq uwagq na potrzebQ instalowania takich urzEdzen w miejscach lvystqpowania duiych

skupisk ludzkich. w ocenie os6b, ktdre zwr6city siQ do mnie z tq propozycjq, jest to podstawowa

przyczyna dla ktdrejw gt6wnym budynku Urzqdu Miasta powinien znaidowai siQ defibrylator.
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